
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 13/09/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Δικαιοσύνης 
 
 
ΘΕΜΑ: «Τέλος και το υποθηκοφυλακείο από την Σκύδρα» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων του Δήμου Σκύδρας και σύμφωνα με ανάρτηση σε 

τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, το υποθηκοφυλακείο της πόλης μετακομίζει για την 

πόλη της Έδεσσας και από 7 Σεπτεμβρίου, όσοι πολίτες θέλουν να εξυπηρετηθούν, θα 

πρέπει να απευθύνονται στα γραφεία του υποθηκοφυλακείου της πόλης των 

καταρρακτών, που βρίσκονται απέναντι από το γήπεδο. Ίσως και να μην προκαλεί, 

πλέον, έκπληξη η απομάκρυνση άλλης μιας δημόσιας Υπηρεσίας από τον Δήμο της 

Σκύδρας, μιας και η πόλη έχει πλέον απογυμνωθεί από τις τελευταίες.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να μεριμνήσετε σχετικά, ώστε να μην καταργηθούν και άλλες δημόσιες 
Υπηρεσίες από την πόλη της Σκύδρας, προκειμένου να αποφευχθεί η ταλαιπωρία των 
κατοίκων της, αφού για να εξυπηρετηθούν οι τελευταίοι από τις εν λόγω θα πρέπει να 
ταξιδέψουν εκτός της πόλης τους; 
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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